

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll styrelsemöte 18/9

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 240918 justerad.pdf

Storlek: 186770 byte

Hashvärde SHA256:

0d33d1f31b7e69627334161ca3ace39a1eafcecd0e75533db01c4039f22c3d18

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

LISELLE MARIA WERONICA SIMONSSON

Signerat med BankID 2024-10-01 20:05 Ref: 97d8b5fc-22d3-45e2-a6df-a2838efe5925

Tova Ebba Karolina Hägerstrand

Signerat med BankID 2024-10-01 19:48 Ref: ec559460-87bd-45f4-a907-7659eb369ab0

Caitlin Maria Sandström

Signerat med BankID 2024-10-01 11:28 Ref: a98c063d-5944-45e8-9e6a-55144db17aea



## Protokoll styrelsemöte den 18/9 kl. 17.00

### Närvarande:

Caitlin Sandström                      Liselle Simonsson  
Tova Hägerstrand                      Maria Hallberg  
Vera Hultman                              Evelina Andersson  
Alice Södervall (videolänk)

### Adjungerade:

Anna Bergh (videolänk, kommer vid §306)

### Frånvarande:

Selma Bergström

### §300. Mötet öppnas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnar kl. 17:09.

### §301. Val av mötesordförande (b)

**Beslut:** Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.

### §302. Val av sekreterare (b)

**Beslut:** Liselle Simonsson väljs till sekreterare.

### §303. Val av justerare samt tidshållare (b)

**Beslut:** Tova Hägerstrand väljs till justerare samt tidshållare.

### §304. Godkännande av dagordningen (b)

**Beslut:** Dagordningen godkännes.

### §305. Föregående mötesprotokoll (b)

**Beslut:** Att föregående protokoll från den 4/9 läggs till handlingarna.

### §306. Värdegrunden (i, d)

Inget att ta upp.

### §307. Rapporter (i)

#### a. Fakultetsnämnden

Caitlin Sandström rapporterar. Ekonomiskt så har vi fått en halvårsrapport gällande budgeten och det ser ut som att budgeten inte kommer hållas i år. UDS

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



och ambulansen går mest back på grund av det bristande patienttrycket. Rekryteringen fortsätter för att öka antalet anställda på SLU. Ackreditering för Australien och nya Zeeland börjar gälla från examen 2024 och är giltigt i 7 år. De höll inte med de stora avvikelserna som EAEVE lyfte.

EAEVE kommer kallas till ett återbesök den 18 mars 2025 och besöket planeras äga rum i oktober. Tills att beslutet är taget har veterinärprogrammet "pending accreditation" till den 18 mars 2026. SLU siktar på ackreditering och 24/7 öppet på ett hållbart sätt. Rektorn har lyssnat och lyft upp behovet för detta och lyft äskande. De olika ledningsgrupperna är positiva och arbetet verkar gå bra. Om de i februari inte känner de kan bli ackrediterade kommer EAEVE inte att bjudas in på ett återbesök och SLU väljer då i stället att inte bli ackrediterade.

## **b. Programnämnden**

Maria Hallberg rapporterar från möte den 17/9.

### *Utbildning*

Nämnden godkände nedläggning av vissa kurser som gjort sitt. Dessa har blivit ersatta av liknande kurser alternativt kommer studenter ha 3 omtentamen under 2 år fr.o.m. kursens nedläggningsdatum. Utbildningsplanen för mastersprogrammet i djuromvårdnad gjorde några mindre omformuleringar och omtituleringar och ramschemat för årskurs 1 -25/-26 godkändes. Till följd av DSS ökade antal studenter behöver programstudierektorerna få stöd av en ställföreträdande programstudierektor och nämnden väljer Anneli Rydén till uppdraget.

### *Schemafria onsdagar DSS*

Lärare på DSS-programmet har önskat att låta DSS få samma undantag som veterinärerna gällande schemafria onsdagar och vill ändra till en schemafri onsdagseftermiddag i månaden i stället för fyra. Detta på grund av att lärarna inte känner att tiden räcker till för det material de har att lära ut. Nämnden motsätter sig detta då det är viktigt för studenter att få luft i sina scheman, få återhämtning, möjlighet att ta in material, förbereda sig inför framtida föreläsningar med mera. Att lärarna behöver tiden är inte ett starkt nog skäl för att frångå schemafria onsdagar. Däremot kan det behöva ändras till att inte vara låst vid just en onsdag utan snarare att varje student har rätt till en schemafri halvdag i veckan men att det är flytande vilken det blir. Detta beror på att de större studentgrupperna gör det svårt att lämna tid outnyttjad vilket kan påverka exempelvis djurskydd under beagleövningarna, genom att få en eftermiddag extra att planera övningar kan studentgrupperna bli mindre och beaglarna få större rotation. Nämnden lyfter också risken att om mer tid ges är risken att den används till mer material snarare än att sprida ut materialet. Nämnden diskuterar dock möjligheten att schemalägga onsdagar vid starka skäl och att studenterna då ska kompenseras med en annan



schemafri halvdag den veckan. Nytt förslag ska skrivas och frågan tas upp på nytt under nästa programnämnd i oktober.

#### *Meriteringsprocess KUV (tidigare kallad TuVet)*

Meriteringsprocess sker i två steg där en del är poängsamling av olika delar (tid sedan avslutad utbildning, högskolepoäng i Sverige, arbetsgivarintyg från hemland med mera) och en del som är en intervju där de med bäst poäng från steg 1 kallas för intervju. Diskuterar vilka delar som anses relevanta och vilka som anses mindre relevanta utifrån prospekten att klara utbildningen och få en ökad genomströmning av KUV-studenter. Det är svårt (och dyrt) att anordna praktiska prov och oklart om det är juridiskt möjligt att kräva en kurs i medicinsk svenska innan kursstart. Diskuteras om diagnostiska provet kan göras om och dels implementera en lägsta nivå så att bara studenter med X% får gå vidare till intervju (oavsett om alla platser fylls eller ej) och dels behöva skriva svar själv istället för MCQ för att visa på kunskaper i svenska.

#### *Programstudierektor veterinär*

Pratat med årskurs 1 på veterinärprogrammet om psykisk ohälsa, stress med mera efter att ha fått rapporter om oro i klassen. VT25 kommer en psykolog träffa klassen och prata om hur man tar hand om sig själv både under skolan och i arbetslivet, eventuellt kommer extra föreläsningstimmar läggas in. Om klassen känner att psykolog behövs nu så kan klassen återkomma direkt till programstudierektorn eller via utbildningsutskottet så försöker de ordna att detta sker redan under hösten. Årskurs 2 ska ha kurspaket med läkemedel, hantering och annat som behövs för att få D9 inför sommaren. Mycket jobb för att få allt på plats i tid men det är på gång. VP23 årskurs 3 kursplaner håller på att spikas. För de som haft uppehåll och behöver komma in i en ny studieordning ordnas individuella studieplaner för att få ihop kurserna.

#### *Programstudierektor DSS*

Haft möten om hur de ska hantera oron kring psykisk ohälsa i årskurs 1 och vad som kan göras gemensamt med veterinärstudenterna och vad som ska fokuseras på i de enskilda klasserna. Försökt förbättra rutinerna för reserverna så de ska få all information de behöver för första kursen, de kommer att kontaktas igen för att få ge feedback till hur man ännu bättre kan anpassa för de som kommer in som reserv nästa år.

Lyfter frågan hur man kan öka genomströmningen av studenter (dvs studenter som går klart hela utbildningen). DSS årskurs 3 är nu 85 personer av 115 kvar. Funderar på hur rimliga behörighetskraven för årskurs 2 är då det är många som får stopp där och ska se över detta.



Både programstudierektor för veterinär och programstudierektor för DSS vill ge en extra eloge till årets välkomstfaddrar för att ha fångat upp oron i de nya klasserna under välkomstveckan och hanterat detta föredömligt genom helt rätt kanaler. På det viset har de hjälpt programstudierektorerna att sätta in åtgärder och hanteringsplaner på en gång för att försöka förebygga problemet och få de nya klasserna att känna sig lugnare, tryggare och må bättre under sin utbildning.

### **c. Programrådet**

#### **a. Veterinärprogrammet**

Maria Hallberg rapporterar från möte den 26/8.

*Info programnämnden juni + övrig info från programstudierektor*

Antagningsantalen för årskurs 1 fastställdes och är höjt från föregående år. Urval 1 ökade från 200 till 220. Urval 2 ökade från 155 till 160. Vid upprop var 150 studenter närvarande.

Utbildningsplanen för TU-vet antogs.

Beslutades formellt att Katrina är ny PSR.

*Kursplaner årskurs 3 VP23*

Alla nya kursplaner för åk 3 gicks igenom. Endast detaljändringar, främst gällande formuleringar.

*Kursplaner allmän diskussion: förkunskapskrav, underkänd klinikvistelse mm*

Det finns inget bra system för klinikplaceringar: Vad gäller vid en underkänd klinikvistelse? Hur många gånger får man göra om? Ska man ändra något i nuvarande kursplan för att lättare fasa över till den nya? Kategoriseras mellan examination och obligatorisk undervisning men svårt hur det fungerar juridiskt om man ändrar nu.

*Branschråd ht 2024*

Genomförs mot slutet av höstterminen, kanske efter ackrediteringsbeslutet.

*Övriga frågor*

Undervisningsfria onsdagseftermiddagar är den 5/2, 5/3, 2/4 och 7/5.

#### **b. Djursjukskötprogrammet**

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



Nästa möte är den 2/10.

#### **d. Utbildning**

Maria Hallberg rapporterar. Terminens första möte med utbildningsutskottet hölls den 17/9. Det var inte så många årskursrepresentanter på plats, men rapporter från de flesta klasserna inkom, inklusive årskurs 1 på veterinär- och djursjukskötprogrammet som hade studenter på plats. Pratade också om UU:s Instagram-takeover som blir vecka 43. Nästa UU-möte är 23/10.

#### **e. Utbildningsnämnden**

Alice Södervall rapporterar från möte den 5/9.

##### *Anslagsfördelning och dimensionering*

Lite diskussion inför anslagsfördelningen för grundutbildningen 2025, SLU kommer som tidigt sagt ha svårt att uppnå sitt utbildningsuppdrag för perioden 2025-2027, får inte tillräckligt med studenter. De åtgärder som redan satts in; ökat platser på program med mycket sökande samt utökat utbudet, bedömer man inte kommer att räcka utan nästa steg i prioriteringsordningen är att öka utbudet för studenter utan programkoppling vilket förhoppningsvis ska räcka.

##### *Utveckling av kvalitetssäkringssystemet*

SLU håller på att ta fram en ny modell för kvalitetsutvärdering av utbildningar där innehållet ska granskas av externa bedömare. Tidigare har inte detta gjorts. Detta var en första dragning och med synpunkter kommer ett mer detaljerat förslag till nästa UN-möte men beslut kring detta ligger en bit fram.

##### *Regeringens satsning på korta kurser för yrkesverksamma*

Ett uppdrag från regeringen där SLU är ett av flera universitet som blivit utvalda att skapa nya kurser inom grön omställning för yrkesverksamma. Sex nya fristående kurser har nu valts ut som täcker alla fakulteter och ämnen.

##### *Åtterrapporing elitidrottsvänligt universitet*

SLU har status till 2026 och det finns ett antal studenter inom olika idrotter främst i Uppsala varav ganska många på veterinär. Har gjorts en utvärdering från studenterna och SLU ligger väldigt lite riksgenomsnittet.

##### *Vid sammanträdet anmälda övriga frågor*

SLU kommer bli rekommenderade till regeringen att få examinationstillstånd för civilingenjör.



Nästa möte är 10 oktober i Umeå.

#### **f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)**

Alice Södervall rapporterar. SLUSS har haft ett digitalt förmöte till utbildningsnämnden den 4 september där handlingarna gicks igenom. Nästa SLUSS-möte är 27-29 september i Umeå. Den evenemangspolicy som SLUSS tagit fram kommer att fastställas i samband med detta möte.

Vi kommer också att dela ut poster för studiebevakning till respektive kår, finns önskemål kring det inför kommande termin behöver det också komma till Alice innan mötet. De möten som ledamot DSS gick på behöver delas ut inom styrelsen alternativt sättas som vakanta.

En lägesrapport från VMF ska skrivas och Alice frågar styrelsen om det är något som önskas tas upp.

Om det finns programstudent som läser på annan ort än studieorten. Kan läsa distanskurser. Det diskuteras inom styrelsen.

SLUSS verksamhetsplan ska diskuteras.

SLUSS har en del pengar som behöver göras av med. Aktivitetsstipendium för kårgemensamma aktiviteter är ett förslag. Skulle exempelvis kunna vara om en kårstyrelse vill besöka ett annat campus. Har också kommit förslag om att ändra representationspolicy i SLUSS för att minska den ekonomiska bördan för de som sitter i presidiet.

Alice lyfter vikten av att dela välkomstankäten och sprida denna för att få upp svarsfrekvensen.

Fokusråd äger rum i Skinnskatteberg i oktober. Kommer vara inspirerande föreläsningar. Tio platser finns för varje studentkår. Bra att ha med fler än de i styrelsen för att inspirera fler att bli mer kåraktiva. Styrelsen kan ha första möjlighet att anmäla sig och därefter kan platser släppas till utskottsordföranden och därefter övriga medlemmar.

Alice föreslår att visa SLUSS presidiet sammanställningen från SORK-enkäten, något styrelsen ställer sig positiv till.

#### **g. Externa kontakter**

Vera Hultman rapporterar. De kontakter som vi har är inför näringslivsdagen just nu. Ideella organisationer och SLU:s egna organisationer kommer inte behöva betala för att stå på mässan.

#### **h. Utskottsordföranden**

Tova Hägerstrand rapporterar. Den 16 september anordnade UO, tillsammans med styrelsen, utskottsmässan där nya och gamla studenter bjöds in till att lära



känna utskotten. Denna mäsas bedöms över lag som väldigt lyckad med många studenter som kom förbi och anslutning från alla kårens utskott. En enkät kommer att skickas ut till utskotten för att utvärdera mässan och förfinas och förbättra den inför nästa gång. Terminens första UO-möte är schemalagt den 26 september och där kommer terminens kommande arbete diskuteras.

#### **i. Ekonomiutskottet**

Selma Bergström rapporterar skriftligt. "Ekonomiutskottet har fortsatt med att betala fakturor och försöka få ihop årsavslutet för 2023. EkU har även betalat in och registrerat all skatt för löner som utbetalades i augusti."

#### **j. Doktorander**

Inget att rapportera.

#### **k. Studenter som orkar (SORK)**

Alice rapporterar att sammanställningen av SORK-enkäten nu håller på sammanfattas inför föreningsmötet. Den kommer även tas upp på programnämnden. SORK-ärenden går till studiesocialt ansvarig fram tills att någon ny sitter på posten som ledamot DSS.

#### **l. Övriga rapporter**

Inga övriga rapporter.

### **§308. Kårhusflytten (i)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. Har fått det slutgiltiga utkastet på hyresavtal där årshyran ligger på 3 281 000 kr (exklusive el, avfallshantering, etcetera). Det är en kostnad studentkåren inte har råd med. Har möte den 19 september med Anna Lidvall Gräll för att diskutera planen framåt. Har möte med Akademiska hus den 25/9 för att gå igenom planen för marken, försörjningen och demonteringen av KC (gamla UDS). Har fått tips av SLUSS på två byggnader på campus som finns lediga att hyra och Caitlin har skrivit till dem för att ta ett samtal och kolla om det finns någon möjlighet att använda för kårverksamhet.

Caitlin har gått igenom dokument i arkivet och noterat att när nuvarande huset byggdes inkom stora mängder pengar genom sponsring. Det skulle möjligen vara aktuellt igen. Caitlin har även varit i kontakt med SVF Veterinärtidning.

### **§309. KK-kort (b)**

Två KK-kort för HT24 lottas ut inom styrelsen

**Beslut:** Att tilldela KK-kort för HT24 till Caitlin Sandström och Evelina Andersson.

### **§310. Matverkstan (d)**

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt





Caitlin Sandström lyfter punkten. Matverkstan ska flytta och de undrar om vi vill ha deras möbler. Med tanke på oklarheten kring kårhusflytten är det inte aktuellt att köpa till ett nytt kårhus, men frågan kvarstår om vi vill köpa något till befintliga kårhuset. Detta ska kollas med kårhusutskottet och klubbverket.

### **§311. Vet branchråd (i, d)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. De vill veta vem som ska sitta med på branschrådsmöten. Alice Södervall och Maria Hallberg är intresserad av att sitta med HT24.

### **§312. Anmodningar SLUSS (i)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. Vi har fått anmodan till Skogis kårhus den 5/10. Alnarp har skickat ut om sin glitterfest den 23/11 samt halloween den 26/10 och braxersittning den 9/11.

### **§313. EAEVE (i, d)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. Caitlin har fått höra att många studenter vill ha mer information. Alice lyfter att frågor rörande EAEVE går genom representanterna.

### **§314. Ovvegruppen (d, b)**

Liselle Simonsson lyfter punkten. Ovvegruppen har varit i kontakt med styrelsen angående sin motion och önskar få feedback innan slutlig version skickas in. Styrelsen diskuterar motionen, enkäten och ett avtal mellan ovvegruppen och PR-utskottet. Frågor som berör ekonomi hänvisas till skattmästaren och PR-utskottet vars budget det angår.

### **§315. Sångboksmiddagen (d)**

Det är 58st anmälda till sångboksmiddagen i dagsläget. Styrelsen anser att det är för få att göra en bra sittning. Styrelsen rekommenderar att ställa in sittningen och i stället ha en fulsittning i oktober. Till nästa möte ska vi ha en plan på datum och diskutera sittningen vidare.

### **§316. Föreningsmöte 3 (d)**

Årets tredje föreningsmöte är den 3 oktober. Evelina Andersson, Liselle Simonsson och Caitlin Sandström är på plats innan och ställa i ordning. Vera Hultman köper tilltugg. Evelina Andersson kommer sitta i entrén. Alice Södervall, Tova Hägerstrand och Selma Bergström stannar kvar efteråt och städar.

### **§317. Extern ledarskapskompetens UO (d)**

Tova Hägerstrand lyfter punkten. Har fått förfrågan från fikautskottet att personer efterfrågat extern ledarskapskompetens till utskotten. Önskar få med det till Grimsö till nästa år. Styrelsen är eniga om att det låter som en bra idé. Ekonomiska medel borde finnas och SLU har dessutom skyldighet att stötta oss i sådant här.

### **§318. Punkter att ta upp på UO-mötet (d)**

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



Inför UO-möte den 26/9 önskar styrelsen att punkter som lyfts är disken, synlighet och aktiviteter på kåren samt användning/frågor om Orbi.

### **§319. Övriga frågor (i, d)**

#### **a) Anmälan**

En anmälan har kommit in från en protozoe angående välkomstveckan. En utredning har startats av SLU. Caitlin Sandström informerar om situationen.

### **§320. Nästa möte (i)**

Nästa möte är den 2/10 kl. 17:00.

### **§321. Mötet avslutas**

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 19:52.